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      Z A P I S N I K   

S  32.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA DELNICA 

održane 14. ožujka 2013. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u  13,00 sati 

 

 

  Prisutni: Mladen Mauhar, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Josip Gašparac, Davor 

Grgurić, Josip Horvat, Gordana Savić, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Alen Janjušević, 

Jelena Pavić Mamula, Robert Abramović  

  Odsutan: Tomislav Kezele, Franjo Jakovac 

 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju:  Marijan Pleše, gradonačelnik, Maja 

Kezele, zamjenica gradonačelnika; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Davorin 

Klobučar, predsjednik MO Brod na Kupi, Nikola Muvrin, direktor "Risnjak-Delnice" d.o.o.,  Livio 

Andlar, zapovjednik JVP Delnice, Lidija Žagar, predsjednica Komisije za priznanja Grada Delnica, 

Tomislav Mrle, Đulio Jusufi i Davorka Grgurić, voditelji Odsjeka, Sanda Bubanj i Klaudija Kumpar, 

službenice JUO, te novinari Radija „Gorski kotar“, Radio „Rijeke“, Novog lista i TV „Gorski kotar“. 

Sjednici prisustvuje i Dražen Magdić, Hrvatski laburisti, Ogranak Delnice, Igor Meixner sa 

suradnicima, DLS d.o.o., Rijeka, Mirjana Hrovat i Ana Sopina, Urban  design d.o.o. Zagreb. 

Predsjednik Gradskog vijeća, Mladen Mauhar, pozdravlja sve prisutne. Konstatira da je 

trenutno prisutno 13 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

Na zapisnik s 31. sjednice primjedbu daje vijećnik Josip Gašparac -  primjedba se odnosi na 

točku vijećničkih pitanja, točka 9. gdje je pitanje postavio vijećnik Ivica Briški. Traži da se u zapisnik 

točno navedu riječi gospodina Briškog odnosno da se nakon riječi: „korištenju danonoćno vozila“ 

doda sljedeći tekst: „taj landrover je vidio i godišnje odmore na Čikatu sunčanom“. Ovu primjedbu 

vijećnici su prihvatili. 

Ivica Briški daje primjedbu na zapisnik koja se zapravo odnosi na to što nije dobio pisani 

odgovor na njegovo pitanje postavljeno gradonačelniku. Predsjednik mora osigurati funkcioniranje 

Statutom i Poslovnikom utvrđenih obaveza. Statutarna odluka o roku odgovora na vijećničko pitanje 

nije ispoštovana. Predsjednik Vijeća upozorava Gradonačelnika da u što kraćem roku vijećniku 

dostavi pisani odgovor u skladu s Poslovnikom.  

Nakon rasprave vijećnici su sa 12 glasova za i 1 glasom protiv usvojili Zapisnik s 31. sjednice 

Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik navodi da na predloženi dnevni red nije dobio prijedlog za izmjenu ili dopunu, te 

predlaže  

 

D N E V N I    R E D 

1. Odluka o usvajanju Izvješća o Planu gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama za 

2012. godinu 

2. Odluka o donošenju I. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Delnica 

3. Procjena i Plan zaštite od požara i tehnoloških eksplozija za Grad Delnice 

4. Odluka o V. izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe 

Delnice kao javne ustanove 

5. Vijećnička pitanja 

6. Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Grada Delnica 

7. Poslovnička odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća 

8. Godišnji obračun Proračuna Grada Delnica za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 

2012. godine 

9. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 

2012. godini 

10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2012. godini 

11. Program utroška sredstava boravišne pristojbe za 2013. godinu 

12. Analiza sustava zaštite i   spašavanja na području Grada Delnica u 2012. godini 
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13. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2012. godine 

14. Odluka o dodjeli Godišnje nagrade Grada Delnica za 2013. godinu 

15. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2013. godinu 

16. Odluka o ukinuću javnog dobra na kčbr 15985/3 k.o. Delnice II (Gasket) 

17. Odluka o osnivanju te imenovanju članova Povjerenstva Grada Delnica za procjenu 

šteta od elementarnih nepogoda 

18. Odluka o stavljanju van snage Odluke o osnivanju i imenovanju članova Povjerenstva 

za popis birača 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

Mladen Mauhar navodi da smo iz Ureda državne uprave dobili  preporuku da se podsjetimo da 

je 20 godina od prvih lokalnih izbora u RH, da ne zaboravimo povijest te smo za danas pripremili 

kratak rezime tih 20 godina. 

Prije prelaska na točke dnevnog reda predsjednik poziva voditelja Stručne službe Tomislava 

Mrlea koji se obratio prisutnima obzirom da se ove godine obilježava 20 godina lokalne samouprave u 

RH. Osvrnuo se na društvenu ulogu modernih lokalnih samouprava, pravne temelje obavljanja 

lokalnih poslova u RH, karakteristike sustava lokalne i područne (regionalne) samouprave, 

mogućnosti kvalitetnog obavljanja poslova lokalne samouprave u RH, efikasnost. Osvrnuvši se na 

Grad Delnice naveo je da je peti saziv održao ukupno 32 sjednice što je za jednu više u odnosu na 

prošli saziv, a u odnosu na treći saziv (2001-2005) to je povećanje za 6 sjednica ili nekih 18 %. U 

ovom su sazivu ukupno raspravljene 372 točke što je povećanje za 17 točaka ili oko 11 % u odnosu na 

prethodni saziv što sugerira na sve više zakonskih obveza lokalne samouprave, na sve više poslova te 

se s opravdanjem postavlja pitanje da li će i kako u budućnosti funkcionirati lokalna samouprava. 

Također je naveo da je omjer službenika Grada Delnica (16) u odnosu na broj stanovnika (5.921)  

takav da jedan službenik grada ide na 370 stanovnika. Prosjek RH je 1:321. 

 

Točka 1. 

Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, a vijećnici su dobili i Mišljenje Odbora za 

prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša koji predlaže da 

Vijeće usvoji predloženu Odluku. 

 Marijan Pleše navodi da Plan gospodarenja otpadom zapravo potreba i treba težiti da se sve 

napravi u što kvalitetnije. 

 Igor Meixner – DLS podnio je Izvješće o Planu gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama. 

Svoje izlaganje udopunio je i projekcijom koju je prezentirao vijećnicima. 

 Gordana Savić - cijena za odlaganje će porasti pa pita kako će se sanirati divlja odlagališta 

koja već sad postoje. Neposredno uz njenu kuću također postoji otpad bačen u šumu. Kako to mislite 

riješiti. Također, provedba propisanih mjera za odvojeno prikupljanje otpada - zeleni otoci su 

postavljeni no oni se ne prazne dinamikom kojom bi trebalo odnosno najčešće su puni. Zeleni otoci ne 

funkcioniraju niti u zimskom razdoblju. Igor Meixner odgovorio je da je teško reći kako postupati s 

divljim odlagalištima jer ona niču, dolaze i odlaze trenutno. Mi smo zabilježili veća prema europskom 

kriteriju. Što se tiče provedba mjera za odvajanje i prikupljanje otpada rekao sam da je Grad Delnice 

napravio sve što mu je omogućeno unutar sustava.  

 Alen Janjušević - ovo je izvješće gradonačelnika no cijenit će da gospodin Maixner stručno 

odgovori na pitanje odlaganja azbesta. Grad Delnice je s PGŽ donio odluku o izgradnji azbestne 

kazete na području Grada Delnica, odluku je potvrdio gradonačelnik, kaseta je izgrađena no azbest se 

ne odlaže, po tom je pitanju najviše radio Ivica Knežević. Građani pitaju - puni su dolci, jarci, padine 

uz cestu azbesta. Upozoravao sam ovdje da to ne smije biti političko nego pitanje struke. Imamo 

ozbiljan problem u Sović Lazu. Upozoravalo se na nezakonitosti ali je trebalo stručno sagledati 

problem da se ne događa ovo što se događa. Sve više ćemo imati ilegalnih odlagališta azbestnog 

otpada a čemu onda kaseta. Bilo je dosta zbunjenosti, gradonačelnik je na HTV izjavio da je to 

najbolja stvar koja se desila Delnicama a onda je potpisao peticiju protiv kasete za odlaganje 

azbestnog otpada. To je neodgovorna politika prema građanima. Moli gradonačelnika da složi tijek 

misli i da kaže što je poduzeo da s azbestom počnemo postupati kako struka zahtijeva.  Gradonačelnik 

- trenutno je tamo na desetka tona odloženog azbesta u posljednjih 20 godina zatrpanog gomilom 

smeća. Sve što je napravljeno je napravljeno u dobroj mjeri i volji. No došlo je do pomaka zbog 
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inspekcijskog nadzora i tu se stalo. Postoje firme koje odvoze i deponiraju azbest i to nije nikakva 

tajna. Da li je to političko pitanje, to je filozofiranje o kojem bi se dalo govoriti no struka ovdje mora 

reći glavnu riječ. Igor Maixner - postupanje s azbestom spada u opasni otpad i on predstavlja opasnost 

međutim to nije najgora vrsta azbesta. Političke konotacije - tu stavljam zid i o tome ne raspravljam. 

Postupanje s azbestom u RH definirano je Strategijom postupanja. Postoje kasete na niz mjesta u RH. 

Da li je u Sović Lazu došlo do nespretnosti ili prejudiciranja nekog događaja ne mogu ulaziti jer nisam 

bio sudionik. Ovdje mogu samo govoriti kako treba postupati s azbestom. Moje znanje rada s 

azbestom je to da sam zbrinuo 45 tisuća kubika, o azbestu znam sve ali u ovom trenutku smatram da 

azbest nije epohalno veliki problem. Neka nadležna državna tijela odrade svoj dio posla a 

gradonačelnici i gradovi su zaduženi za komunalni otpad. 

 Miroslav Mihelčić - ovogodišnje i prošlogodišnje izvješće nemaju velike razlike što znači da 

se dogodilo nije ništa. S pogleda građanstva trebala bi svaka kuća dobiti i druge kante u boji da 

možemo odvajati otpad. To povlači za sobom kamione koji odvlače taj otpad i odlaskom u EU i to 

ćemo morati. Igor Maixner - u pravu ste potpuno u svim segmentima. Treba napraviti sveobuhvatni 

plan i integralni način postupanja s otpadom. 

 Ivica Briški izražava žaljenje što na sjednici nema predstavnika Komunalca jer nas 

predstavnik Komunalca nije izvijestio o nalazu inspekcije. Ovo je jedno od najvažnijih, 

najkonstantnijih i trajnih obveza koje će nas pratiti. I sam se sukobljavam s metalnim otpadom - 

konzerve. Predlažem da počnemo s vrtićima i školama jer njih treba educirati. Romi pretražuju 

područje jer je plastika plaćena. Počnimo improvizatorski ali pod vašom lupom. Igor Maixner - slažem 

se s time osim u tome što kod otpada nema improvizacije. Ja mogu utjecati na gradonačelnika da se 

napravi zajednički sastanak svih načelnika i gradonačelnika gdje će se pokušati napraviti integralni 

način prikupljanja otpada. Treba govoriti o cijelom Gorskom kotaru koji se slijeva u Sović Laz. Stupit 

ću u kontakt s gospodinom Tomićem, ponovo aktivirati ovu priču. Ono što je nama otpad nekome je 

sekundarna sirovina, puno toga je iskoristivo. Vaš otpad može se svesti na 12-14 %. Postoje rješenja, 

mi ih znamo i možemo ih aplicirati. Cijena je najveća ako se to ne napravi. Marinščina će naplaćivati 

cijenu po težini i to će biti fakturirano Komunalcu koji će nadalje slati račune građanima. 

 Davor Grgurić - Grad Delnice je osluškivao ekološke potrebe i strujanja i tih 11 otoka je 

dovoljno. Kao član kućanstva i kao građanin koji sortiram otpad smatram da bi trebalo više utjecati na 

same dućane da se svugdje može odložiti baterija. Igor Maixner - to je ilegalno prikupljanje baterija. 

Davor Grgurić - ekologija je pitanje savjesti i odgoja no ponekad i lijenosti pojedinaca. Ambalaža od 

0,2 l je premala odnosno sav otpad trebao bi se otkupljivati. Ljude treba stimulirati da se sve vrste 

ambalaže mogu otkupiti. Firme za otkup otpada - ovi koji imaju zelene otoke trebali bi češće čistiti 

odnosno prazniti kontejnere i mijenjati dizajn kontejnera. Također mislim da imamo više divljih 

odlagališta. U kućanstvima su potrebne manje kante da se u samom kućanstvu počne odvajati otpad. 

Grad Delnice prati suvremena zbivanja i izuzetno sam motiviran za ekološka nova zbivanja, za 

educiranje ljudi i u tom smislu smatram da je ova kazeta u Sović Lazu bila najbolje rješenje.  Igor 

Maixner – sve što ste rekli biti će sadržano u novom Zakonu o otpadu. 

 Alen Janjušević – evidentan je problem pravovremeno odvoženje otpada iz MO. Konkretan je 

problem u Crnom Lugu. Mladen Mauhar - ovo nisu vijećnička pitanja. Alen Janjušević – otpad zna 

stajati u baji i samo raste po 2 tjedna da ga nitko ne odveze.  Pita što nam je trebala kaseta za azbestni 

otpad ako je ona sada „bespotrebna“. Imamo komunalnog redara, odluku o komunalnom redu i volio 

bih znati njegovu učinkovitost i koliko je po prijavama građana naplatio kazni i koliko je od toga došlo 

sredstava u proračun. 

 Josip Horvat – komentirao bi rečeno, ne vrijedi ništa ako nije u funkciji – to su i prethodnici 

potvrdili. Čini mi se da je sve praktički u tom stilu i svi kondicionari o kojima govorimo govore o 

tome da je sve napravljeno po prilici kako treba ali da to sve nije u funkciji. Kod otpada postoji još 

jedna kategorija a to je kultura bavljenja smećem koje stvaramo. Imamo 11 otoka, to je dovoljno, ali 

ako 3 mjeseca u godini nisu u funkciji onda ih nema i zapravo su kontraproduktivni. Pretovarne 

stanice i reciklažna mjesta – prvi puta čujem da je glavno reciklažno mjesto u Čabru. Igor Maixner – 

rekao sam koja je intencija novog prostornog plana PGŽ i rekao sam da se s takvom stvari ne slažem i 

to će biti izmijenjeno. Josip Horvat – organizacija odvoza krupnog otpada je odlična u Delnicama no 

neki ljudi usprkos tome odvoze primjerice šparhete u šumu. Edukacija - sastavni je dio brige o otpadu 

i na tome više treba raditi. 
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 Mladen Mauhar – kao šumar puno sam na terenu i treba reći da je u zadnjih 10 godina 

napravljeno puno na osvješćivanju ljudi, daleko je manje divljih deponija, sva naselja imaju 

ispostavljene kontejnere koji se pune i odvoze. Romi su pobrali doslovce svaki komad metala, plastika 

koja se otkupljuje sva je pobrana. Mi smo u odnosu na neke druge oaza, to što je kontejner pun u 

Crnom Lugu to je propust MO koji treba dojaviti da je kontejner pun. U Crnom Lugu MO ne 

funkcionira, sastali su se svega dva puta i zato je kontejner pun. 

 Igor Maixner - zahvalio je svima na izrazito konstruktivnoj raspravi. Kontaktirat će Grad po 

svim pitanjima navedenim danas. Ne slaže se – previše smo puta rekli edukacija – slažem se da mora 

biti međutim nemojte misliti da su Švicarci educiraniji od nas. Kod njih je kazna jako velika. To je 

razlika. Posao s otpadom je dugotrajan i mukotrpan, nemojmo gledati preko granice, u našoj županiji 

imamo svijetli primjer kako funkcionira primjer skupljanja otpada i računi padaju jer se ponašaju 

sukladno odredbama koje nisu opterećujuće za bilo koga. Otpad je bitna karakteristika koja se 

ulaskom u EU može riješiti kroz kohezijske i strukturalne fondove. Uvijek smo spremni za razgovor, 

dogovor i rješavanje problema što nije jeftino ali je u konačnici neminovno. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o usvajanju Izvješća o 

Planu gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama za 2012. godinu. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 2. 

Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, a vijećnici su dobili i Mišljenje Odbora za 

prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša koji predlaže da 

Vijeće usvoji predloženu Odluku.  

Gradonačelnik navodi da je pred nama Prostorni plan koji je danas pred donošenjem, 

usklađivali smo se sa županijskim dijelom njihovog plana i napravili smo sve što je trebalo da bi se 

danas materijal našao pred vijećnicima. 

Mladen Mauhar - podrobno sam prolistao materijal. Uočio sam nekoliko grešaka i molim da 

se isprave. Greška je što smo mi Gradsko a ne Općinsko vijeće, ja nisam dipl.ing. arhitekture, 

spominje se Poglavarstvo kojeg više nema.  

Davorka Grgurić navodi da su greške već ispravljene. Nadalje je u kratkim crtama pojasnila 

proceduru koja je trajala i njen tijek kako bi se vidjelo kako se donose i koja je zakonska procedura. 

Postojeći Prostorni plan je od 2002. godine (SN PGŽ 24/02), 2011. godine donesena je odluka o izradi 

izmjena i dopuna PP. Obavijest je poslana svim JLS s kojima graničimo kako bismo se mogli uskladiti 

u dodirnim točkama, proveden je postupak javne nabave i odabran je najpovoljniji ponuditelj - Urban 

dizajn iz Zagreba s kojima je sklopljen ugovor.  

 Plan su obrazložile Mirjana Hrovat i Ana Sopina, Urban desing d.o.o. Zagreb. 

 Alen Janjušević - muči me da li se pri izradi plana imao u vidu razvojni plan grada Delnica i 

da li se njime rukovodilo. Interesira me samo jedan podatak - jesu li poljoprivredna zemljišta koja su 

prodana nekim vijećnicima i zaposlenicima ovdje ušla u građevinsko područje i jesu li isti u skladu sa 

zakonom i rokovima. Mladen Mauhar navodi da je ovo vijećničko pitanje. Alen Janjušević navodi da 

je njegovo pitanje u skladu sa Poslovnikom. Mirjana Hrovat - morate postaviti pitanje o katastarskim 

česticama, ne znam tko je vlasnik i tko je vijećnik. Alen Janjušević - neka se Komisija za Statut sada 

sastane i neka kaže možemo li postavljati pitanja vezana uz točku. Mladen Mauhar - žao mi je što još 

niste naučili Poslovnik. 

 Ivica Briški - u park šumi na Japlenškom vrhu smo se s jednim Francuzom namučili, sve 

institucije smo prošli i pali smo u domaćem dnevnom boravku kad je čovjek htio u adrenalin parku  

napraviti prihvatni objekat - šok, ne može jer je to park šuma i te dimenzije nisu bile moguće. Mirjana 

Hrovat - ne mogu sada reći sve provedbene odredbe ali sve što nije u proturječju s osnovnim 

namjenama u principu se dozvoljava. Ivica Briški - jedan čovjek - Isen voćar je u centru grada, zapao 

je u probleme, našao partnera iz Austrije i ovaj je napravio idejni projekt kako proširiti njegov 

poslovni prostor. Kako se tu rješavaju ciljani interesi jer je teško naći investitora. Mirjana Hrovat -   

treba postaviti zahtjev što može učiniti i fizička i pravna osoba, sve što nije stanovanje i što nema veze 

s osnovnom namjenom park šume ne dolazi u obzir. Izaći će se u susret svemu što nije protivno 

osnovnoj funkciji pogotovo ako ju poboljšava. Davorka Grgurić pojasnila je da se ovdje radi o lokaciji 

koja je definirana DPU-om i on nije današnja tema. Gospodin je upućen da nam točno definira 

zahtjeve kako bismo mogli ići u izradu DPU-a koji mora biti u skladu s PP Grada Delnica. Mora dati 
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konkretan zahtjev i vidjet ćemo da li zadovoljava osnovne uvjete PP. Mirjana Hrovat - mi PP ne 

branimo nego dajemo i otvaramo mogućnosti. Ivica Briški - kako smo mi vlasnici koji imamo stare  

zidine ispod 600 m2 kako stoji stvar u smislu zahtjeva za adaptaciju prostora? Davorka Grgurić - 1500 

m2 mora biti parcela a za rekonstrukciju postojećih objekata postoje uvjeti samo je tu pitanje što je 

postojeći objekat. Rekonstrukcija postojećeg objekta se smatra da je rekonstrukcija objekta u svojim 

gabaritima a ne samo naznake da je tamo bio objekat. U toku javne rasprave trebalo se o tome 

raspravljati. Sad ne možemo odgovoriti na pojedine slučajeve. Ivica Briški - ostali smo kod starih 

rovova i 1500 m2 ne može zadovoljiti 99 % vlasnika. Mladen Mauhar - pitali ste ono što je bitno za 

život ljudi u gradu, ali ono što je pitao Janjušević to je vijećničko pitanje. U članku 79. Poslovnika - 

kaže – zbog djelotvornijeg rada na sjednici govornik mora govoriti kratko i u vezi s predmetom 

rasprave ne ponavljajući ono što je već rečeno. Alen Janjušević - povreda Poslovnika, čl. 19. koji 

govori o pravima i dužnostima vijećnika Grada Delnica - vijećnik ima pravo raspravljati što ne znači 

samo govoriti u zid nego i postaviti pitanje. Nigdje ne piše da vijećnik ne može postaviti pitanje. 

Tomislav Mrle - rečeno je u smislu rasprave. Alen Janjušević - zar rasprava ne uključuje rečenice s 

uskličnikom. Tomislav Mrle - Komisija za Statut nije ovlaštena davati tumačenja prema odluci 

ustavnog suda iz 2005. Ovaj Poslovnik iz 2010. godine napravljen je kako ga je predložila Udruga 

gradova i prema takvom poslovniku radi velika većina Gradova u RH i svaki vijećnik može, ako mu 

nešto nije jasno, i prije vijeća u Stručnim službama zatražiti pojašnjenja. Mladen Mauhar - prekidam 

vas, nemojte okretati stvari naglavačke. Čita članak 19 - raspravljati, izjašnjavati se te odlučivati o 

svim pitanjima koja su na dnevnom redu vijeća i radnih tijela kojih je član. Pročitajte ponovo. 

 Josip Horvat - ovo je već bespredmetno jer ćemo se možda sastati jednom do izbora a onda će 

o tim stvarima raspravljati neki novi klinci. Da se vratimo na točku. Izmjene i dopune Prostornog 

plana - u obrazloženju smo čuli da je posao bio obiman da na neki način to više nisu izmjene i dopune 

i da bi bilo primjerenije govoriti o novom Planu. Same izmjene i dopune govore - ako se nešto mijenja 

znači da se osnovni akt poboljšava. Očekivao sam da ću čuti što se poboljšalo. Kad se donosi PP onda 

moramo bit svjesni da je on sastavni dio općeg društvenog planiranja na jednom području i da treba 

biti sastavni dio jednog općeg razvojnog plana te pita izrađivače da li je vidio razvojni plan Grada jer 

ako nije onda nema smisla o svemu govoriti. U 60 stranica - nigdje nisam naišao da se nešto mijenja i 

glasi. Praktički pišemo detalje, objašnjavamo pojmove što je sadržano u osnovnom planu koji ostaje. 

Nadalje, znate zašto je ministar Ostojić dao ostavku - jer je poljoprivredno zemljište preko noći 

postalo građevinsko i sad se to preispituje. Mi smo imali slučaj da smo neke rubne parcele uz 

građevinsko zemljište prodavali za 50 lipa po kvadratu u Kupskoj dolini i bilo bi korektno da nam se 

kaže u kojoj zoni se te čestice nalaze, da li su ušle u građevinsko zemljište ili su ostale poljoprivredne. 

Gordana Piskač - vidim da je to očito kamen spoticanja, da ste bili na javnoj raspravi mogli ste to 

vidjeti kao i uvidom u prijedlog Plana. Dakle, te parcele za koje je upit, nisu ušle u građevinsko 

područje. U građevinsko područje se uključivalo po zahtjevima a za ta zemljišta nije bilo zahtjeva.  

 Miroslav Mihelčić - koliko je grad dobio građevinskih parcela. 1, 2, 5, 50? Do sad nismo imali 

niti jednu. Sudjelovao sam u javnoj raspravi, zatražili smo za neko područje u Kupskoj dolini jer su 

ljudi zainteresirani za vikend kuće i odbijeno je jer nije u skladu sa zakonom. To je malo previše 

strogo. Davorka Grgurić - to je zakon. Miroslav Mihelčić - spomenuo sam Kuželj gdje je građevinsko 

područje na području koje nije interesantno a ono što je interesantno to nije ušlo u građevinsko 

područje no to je sada gotovo. Previše kruto se gleda jer teren je jedno a  zakon je drugo. Gordana 

Savić - imamo pravo pitati jer nismo tu da dižemo ruke. Zastupnici o svemu raspravljaju a mi trebamo 

dignut ruku za pola sata. Davorka Grgurić - građevinsko područje se proširivalo, nisu se formirale 

građevinske parcele jer PP to ne radi, treba riješiti imovinsko pravne poslove, napraviti dokumentaciju 

nižeg reda, izvršiti parcelaciju i onda su to građevinske parcele za gradnju. PP je napravio preduvjete. 

Davorka Grgurić - za radne zone i zone turizma je razlika od 15 hektara. 

 Gordana Savić - nisam čula odgovor da li se pri izmjenama i dopunama vodilo s planom 

razvoja Grada Delnica. Mirjana Hrovat - mi radimo korekcije, ne radi se samo o poboljšanju nego 

prvenstveno o usklađivanju sa zakonom što ne mora uvijek biti poboljšanje nego i nekakvo 

nazadovanje jer je restriktivniji nego 2002. godine. Ne možemo govoriti jednoznačno da je sve 

poboljšanje. Neke osnovne razvojne crte smo donijeli jer smo gospodarske, rekreativne zone što 

proširili što donijeli nove, negdje smo olakšali uvjete građana i sigurno je poboljšanje općenito ali ne u 

svakom smislu. On je razvojan u osnovnom smislu jer bi inače radili novi Plan. Nakon novog 

Županijskog plana trebat će opet revidirati PP. Josip Horvat - došli smo do biti problema a to je da se 
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radi o izmjenama a ne o nekom velikom zahvatu. Mnogo je toga jednostavno prepisano. Rekli ste da 

vi taj razvojni plan grada na osnovu čega radite izmjene niste imali. Mirjana Hrovat - nisam shvatila 

pitanje. Mladen Mauhar -  niste shvatili jer ovo je politika a ne struka.  

 Mirjana Hrovat - na kraju zahvaljuje i navodi da joj je bilo izuzetno lijepo raditi s kolegicama 

iz Grada isto kao i s gradonačelnikom. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, s 8 glasova za i 5 suzdržanih glasova donijelo ODLUKU o 

donošenju I. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Delnica. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 3. 

Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, a vijećnici su dobili i Mišljenje Odbora za 

prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša koji predlaže da 

Vijeće usvoji predloženu Odluku. 

 Procjenu i Plan obrazložio je Livio Andlar, JVP Delnice. Radi se o zakonskoj odredbi i JLS su 

dužni donijeti procjenu, niz godina imali smo kontakte s gospodarstvenicima i u ovoj procjeni 

surađivali su vatrogasna zajednica PGŽ, ja kao suradnik i u HŠ, Komunalcu naišao sam na 

razumijevanje pri izradi ove dokumentacije. 

 Ivica Briški - plan zaštite od požara i tehnoloških eksplozija - prije nekog vremena dobili smo 

upit čovjeka inženjera, osnivač PGS u Zagrebu koji je rekao da li smo sanirali zračenje sa starih 

repetitora radija i u industrijskom pogonu u Lučicama dva izvora mogućeg  zračenja. Ako to postoji 

treba to eliminirati i sve staviti u normalno stanje. Livio Andlar - bili ste uključeni u razgovore, 

državna uprava za zaštitu i spašavanje preuzela je antenski dio i ako su mogući problemi oni ih 

saniraju. Ono što je bilo vezano uz Lučice i Jelu i taj dio se sagledava, kapsule se uzimaju, stupovi su 

samo ostali i zaista i o tome se razmišljalo jer je to problem za ljude koji žive u okruženju a i za nas 

gasitelje. 

 Alen Janjušević - interesira me jeste li u Plan vaš uključili moguću katastrofu od npr. udara 

kiše meteorita. Livio Andlar - nismo, i oni koji su puno bogatiji poput Rusa i njih je iznenadilo. 

 Josip Horvat - nekad smo imali dobro organiziranu CZ i vatrogasci su bili sastavni dio toga, 

imali smo stalne vježbe, imali smo pročelnika, načelnika, sanitet, vatrogasce i imali smo vježbe ali 

smo ujedno imali i pokazne vježbe. Volio bih se takve radnje i sada predvide i to radi građana u smislu 

preventive to bi bilo fantastično dobro. Livio Andlar - Državna uprava za zaštitu i spašavanje preuzela 

je poslove CZ, više nema specijaliziranih postrojbi kao što je nekada bilo. Međutim donesen je jedan 

zakon koji govori da svi ljudi u RH starosti od 16 do 65 odnosno 70 godina moraju proći požarni 

minimum koji se prolazi u firmama. Mi, vatrogasci radimo taj dio obuke. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, jednoglasno usvojilo PROCJENU I PLAN  zaštite od 

požara i tehnoloških eksplozija za Grad Delnice. 

 Materijal se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 4. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno, donijelo ODLUKU o V. izmjenama i 

dopunama Odluke o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe Delnice kao javne ustanove. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 5. 

Vijećnička pitanja 

Slijedom prijava predsjednik poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja. 

 

1. Robert Abramović pita gradonačelnika: svjedoci smo vremenskih neprilika koje su pogodile 

cijeli Gorski kotar ali osvrnut ću se na područje Grada pa pitam da li je nešto učinjeno, odnosno ako je 

učinjeno, što je učinjeno na tome da se sve štete koje su se dogodile na području Grada, od onih 

direktnih šteta koje su se dogodile na objektima građana do onih šteta koje svakodnevno čujemo od 

gospodarstvenika, direktnih šteta na objektima, na postrojenjima, halama, do onih svih indirektnih 

šteta koje mi zapravo ne vidimo ali koje svaki dan možemo čuti – štete nemogućnosti komunikacije, 
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nemogućnosti dobava roba, nemogućnosti otpreme proizvoda do zatvorenih cesta, u mnogim 

situacijama je došlo i do nemogućnosti realizacije poslovnih ugovora, mislim da sve te direktne, 

posredne i neposredne štete čine element za proglašavanje elementarne nepogode. Mislim da se 

Županija ne može oglušiti i maćehinski ponašati i trebala takve pozitivne pritiske našeg Grada i drugih 

jedinica u svakom slučaju akceptirati i pomoći da se to jednim dijelom uvaži, dozvoljavamo činjenicu 

da je to lijepo vidjeti na televiziji. Kada gledamo u Zagrebu 20 cm snijega i svi kažu da je to nešto 

alarmantno a naši ljudi kakvi jesu kažu da je 2 metra snijega normalno. Snijeg je normalna pojava ali 

mislim da je ove godine dinamika padanja i sve drugo zaista u toj kategoriji pa evo pitanje da li je što 

učinjeno, i mislim da  tu Grad treba biti servis i transmiter prema Županiji da se to riješi. 

Gradonačelnik navodi da smo još prošli tjedan uputili jedan apel ljudima da štete na objektima, da li 

na krovovima, staklenim površinama, na bilo čemu vezano za okućnicu, prijave. Nismo još praktički 

oformili povjerenstvo na papiru, ali ima dosta zamolbi. Ono što smo primijetili, nije samo šteta 

privatnih razmjera, šteta je u pilanama, ljudi su zbog toga dobili čak i otkaze, nije bilo sirovina, ljudi 

su na čekanju, transport i puno drugih stvari što se jednostavno nije mogla neka stvar odvijati ili se ne 

odvija uopće. Znamo da u HŠ već skoro 2-3 mjeseca nisu u šumi, da li će sljedećih mjesec i pol ući to 

je pitanje, možda tek u nižim predjelima, prostorima niže nadmorske visine, probati ćemo to sve 

ubaciti unutra, sve štete. Znači ono što nije odrađeno, ono što se nije moglo odraditi, uz sve zimske 

službe, održavanje, krpanje rupa, što god ćemo imati, što je potrošeno za ovu zimu mi ćemo unutra 

ubaciti. Mislim da ćemo sigurno uloviti neki postotak sredstava i da će tako biti u cijelom Gorskom 

kotaru, moramo zatražiti i dobiti neku potporu od Županije i ići dalje prema ministarstvima. Na TV 

gledamo snimke - Lepoglava, Bednja, 15-16 klizišta, panike velike, problemi, kiše odroni… ljudima 

kažem da ne govore da je normalno, to nije normalno, ako ti slomi stakla kad padne snijeg s krova, 

uništi auto, bojiš se ići po cesti da ti ne padne nešto na glavu, da ti otkine dimnjak, zar je to normalno? 

Tko to plaća, iz vlastitog džepa? Probati ćemo što više ubaciti unutra, da će nam to onda biti pravi 

pokazatelj kolika je to šteta. 

 

2. Josip Horvat pita gradonačelnika: Na jednoj od seansi petkom na radiju gradonačelnik je uz 

kavicu, i gospođu Slavicu, na  pitanje slušatelja  tko je kriv za kašnjenje u vrtiću optužio mene osobno, 

preko mene i SDP, već u nekoliko navrata i jednog i drugog, ja bi molio da ponovi odgovor onaj koji 

je odgovoran, jer sve što sam govorio o vrtiću i što sam tražio  bilo je izrečeno ovdje u vijećnici, 

prema tome volio bi da to svi čujete ako niste slušali. Imam dva  razloga za to, jedan je, sad je vrijeme 

Pepelnice, pa ako sam stvarno shvatio da sam kriv, vrijeme je da se pospem pepelom i da priznam 

svoju krivicu. Drugi je ako me stvarno ne uvjeri u krivicu da postavim pitanje, da se ja javno ispričam 

i ako nisam kriv, tražio bi od gradonačelnika da se isto javno ispriča, ako se ne želi ispričati onda ću ja 

morati tražiti ispriku na neki drugi način. Pismeno možete odgovoriti i zamolit ću Radio Gorski kotar 

da taj odgovor s mojim komentarom objave. Predsjednik Vijeća zamolio je da odgovor bude u 

razumnom roku. 

 

3. Arijana Šercer pita gradonačelnika: svjedoci smo da su Delnice posjećivali državni tajnici i 

ministri u radnim sastancima te se slijedom tih sastanaka i dogovora krenulo u realizaciju projekata 

važnih za razvoj grada. Zanima me,  kao vijećnicu, ali vjerojatno i građane, što se dogodilo nakon 

promjene vlasti na državnom nivou s obzirom da nisam imala prilike nigdje ni čuti ni pročitati da su 

došli nekakvi ministri, pomoćnici ili tajnici. Interesira me i da li vi kao gradonačelnik odlazite u 

Zagreb na sastanke u nekakva resorna ministarstva. Gradonačelnik: Promijenilo se to što oni osobno 

ne dolaze po nikakvom pitanju, a kolege načelnici koji su iz stranke SDP koja je sad na vlasti u 

koaliciji u Zagrebu, u pravilu rijetko kada do kojeg ministra, referenta uspiju doći i isto mi se žale o 

tom problemu. Ja o tom ne mogu pričati, tu znam da ne dolaze, a u Zagrebu se pojavljujem tamo gdje 

su određene protokolarne stvari a u pravilu koliko vidim nema nikakvog kontakta što je upravo čudno, 

jer ukidanjem brdsko planinskog zakona 1.7. cijeli Gorski kotar će biti na neki način na koljenima, 

nitko od njih o tome ne razmišlja, ali bitno da su pustili zakon na otocima i slične stvari, to se stalno 

ponavlja unedogled. U pravilu čak se načelnik iz Mrkoplja žalio da nema smisla što dolazi iz SDP-a 

jer uopće ne reagiraju i ne pokušavaju napraviti nešto konkretno, da barem daju ljudima neku nadu i 

objasne neke stvari. Znamo da postoji puno problema, ali nama je najveći problem naš Gorski kotar, 

međutim na tome stalno ostaje ,neću reći na nedodirljivosti nego jednostavno tog kontakta nema, u 
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pravilu se do nekih stvari uopće ne može doći, čak i neki ugovori koji su bili potpisani prošle godine 

jednostavno su pod upitnikom.  

 

4. Ivica Briški: Zbog nedavanja odgovora na moje vijećničko pitanje, ja bi morao reći nekoliko 

stvari pa onda postaviti pitanje gradonačelniku. U demokratskim sustavima vijećnička pitanja su 

ustanovljena, između ostalog, i kao prilika za oštro ali razumno nadmetanje političkih opcija tj. 

ukazivanje na negativnosti i probleme u kojima se pred zainteresiranom javnošću dobivaju ili gube 

simpatije, poeni, podrška, razočaranje i tome sl. Generalno, namjena vijećničkih pitanja je izvorno 

korisna jer građanima prije svih omogućuje dodatan uvid u rad aktualne vlasti te u prigovore i moguća 

alternativna rješenja s kojima vladajuće „napada“ opozicija itd. Kroz vijećnička pitanja, ovisno o 

ukusu govornika, može se istupati suho, formalno, neformalno, jetko, sarkastično, grubo, slikovito, 

strastveno, ta stilistika je samo začin, a bitno je samo to da sudionici vijećnici i dužnosnici te 

odgovorni zaposlenici JUO pokazuju poštovanje prije svega prema inteligenciji birača i građana. 

Potpuno je irelevantno što su ljudi iz vlasti i opozicije povremeno drski jedni prema drugima, što jedni 

druge izazivaju i podbadaju, ali ozbiljan je problem ako se dužnosnici ponašaju kao da se produciraju 

pred publikom sniženih intelektualnih sposobnosti i rasuđivanja, a upravo se to zna događat ovdje kod 

nas jer mi, to govorim za svih nas, ulazi se u prostor laganja, podmetanja, lakiranja, obmanjivanja i 

insinuiranja ili najgore što se može dogoditi je to da se ne daju odgovori što se sad dogodilo. 

Postavljam pitanje gradonačelniče zašto ti ne odgovaraš, a u zapisniku je konstatirano da moraš 

odgovoriti, zna se kada, a ti jednostavno rušiš statutarne odluke svojom samovoljom. Zašto mi nije 

odgovoreno na vijećničko pitanje 2 i pol mjeseca. Gradonačelnik - Radi se o previdu i nije mi bila 

namjera ne odgovoriti. Ivica Briški: A meni se motalo to jer u pitanju je cipelarina, ali gledajte, da li 

ćemo mi ukinuti taj demokratski instrument predstavničkog rada izabranih vijećnika, to je 

najneposredniji kontakt, vijećnik, građanin, vlast. I vi ste doveli do toga, ne samo ti nego i predsjednik, 

da ste skinuli jedno pitanje i sveli ste nas na dva. Daj Bože doći će vrijeme kad ćemo to vratiti na tri 

jer to je zaista najdemokratskiji oblik, tu mi vijećnici ne izvlačimo samo svoje frustracije ili argumente 

nego izvlačimo na teren život građanina, čovjeka, ovdje pred stol upravljačke vlasti, neću reći 

upravljača.  

 

5. Alen Janjušević pita gradonačelnika: Svojedobno ste temeljem vijećničkog pitanja Ivice 

Briškog, što se tiče protuzakonite isplate dnevnica, o tome je bilo ovdje i u Novom listu riječi, ja ne 

ulazim u to da li ste Vi sebi protuzakonito što isplaćivali, no činjenica je da  ste u Novom listu rekli da 

ste vratili nekih 16 tisuća natrag u proračun na ime dnevnica. No međutim ono što ja vas moram pitati 

budući da vi morate imati proračun u malom prstu i znati kamo svaka kuna ide, mene interesira da li je 

u ovom gradu bilo slučajeva da su si drugi ljudi koji ovdje rade nezakonito isplaćivali dnevnice, 

eventualno nezakonito. Vi bi to trebali znati pa vas molim da mi odgovorite na pitanje usmeno ako 

možete ili pismeno. A molio bih vas da mi date i vjerodostojne podatke iz prošlih razdoblja iz kojih se 

jednostavno vidi da li je što isplaćeno. Gradonačelnik navodi da će odgovoriti pismeno. Alen 

Janjušević - volio bi da se da pismeni odgovor, ali očito gradonačelnik eskivira usmeno komunicirati s 

pripadnicima oporbe. Gradonačelnik: Gospodine, mislim da je pismeno sasvim u redu. 

 
6. Davor Grgurić - u skladu s današnjim ekološkim razmatranjima ovdje na početku današnje 

sjednice postavio bi pitanje gospođi Piskač, da li je moguće u skorije vrijeme da Grad uputi zahtjev 

Komunalcu da možda razmotre nabavku tih kanti, da li je to na relaciji Grad i Komunalac moguće 

ostvariti i da u skorije vrijeme kućanstva počnu sortirati otpad u više segmenata. Gordana Piskač: Ne 

znam na što ste mislili na ovo u skorije vrijeme, ali ovu godinu svakako vidite da u proračunu Grada 

nisu predviđena sredstva za nabavku kanti tako da ovu godinu to neće biti, ali prije svega treba zauzeti 

stav na nivou Grada i Komunalca, ukoliko bude svako kućanstvo imalo odvojeno kante za svaku vrstu 

otpada, takvo treba biti i vozilo koje će sakupljati takav otpad. To je spojeno s velikim troškovima, 

znači mora se na nivou Komunalca napraviti strategija, vidjeti na koji način će to funkcionirati, da li 

svatko kućanstvo ili će se povećati  broj zelenih otoka. 
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7. Jelena Pavić Mamula - prvo pitanje tiče se sezone komunalnog reda, to je vječito pitanje na 

kojem će sigurno trebati poraditi jako puno, tiče se izmeta ljubimaca, pogotovo pasa. To je jako 

neugodno i ružno za vidjeti, a Grad znam da nema baš sad trenutno na raspolaganju neke velike 

instrumente, ali postoji ono pravilo o držanju kućnih ljubimaca, postoji komunalni redar i kante smo 

sramežljivo postavili na 2 mjesta, koje se koliko vidim uopće ne upotrebljavaju te sigurno treba 

poraditi na kulturi vlasnika pasa i ako ništa drugo i na onima koje te pse puštaju slobodne preko noći 

kada ti psi šetaju okolo. Ne vidim načina, osim nekim represivnim mjerama kako bi se krenulo u 

nekakvu konkretniju i malo žešću borbu s time. Ja imam psa, kupujem vrećice, nije to tako strašno. 

Pitanje je šta će se napraviti po pitanju toga i da li će se nešto promijenit. Gradonačelnik: Tražiti da se 

pridržava  komunalni red o držanju kućnih ljubimaca. Jelena Pavić Mamula pita tko to provodi, kada, 

da li naplaćuje kazne? Gradonačelnik navodi da je to posao komunalnog redara, on ima svoje radno 

vrijeme, često ga vidimo da radi i popodne i normalno da naplaćuje, ali tražimo da bude komunalni 

redar a ujedno je i prometni. Pokriva područje ne samo Delnica nego i Broda na Kupi i Crnog Luga,  

na sto strana bi trebao biti, a sa psima je najgori prostor upravo oko parka. Probat ćemo vidjet da 

krenemo s naplatom, da vidimo kako ćemo dalje napraviti jer se ovoga manje-više nitko ne pridržava, 

još su najgori ovi koji puštaju pse preko noći. 

 
8. Gordana Savić pita gradonačelnika: Novi medij koji je prisutan u Gorskom kotaru je i TV 

Gorski kotar, dobrodošla inicijativa pokretača i na taj način građani dobiju informacije iz svoje sredine 

a tim više što znamo da je televizija najprihvaćeniji izvor informacija. Zašto Grad Delnice nije našao 

niti jednu kn sredstava u proračunu za 2013. godinu da podrži tako važan i neophodan medij i da li se 

rebalansom ta greška može ispraviti. Gradonačelnik će odgovoriti pismeno. 

 
9. Mladen Mauhar: Vratimo se natrag na zimsku idilu koja još traje, mada je gosp. Abramović 

dosta rekao, htio bih se dotaknut nečega što nije rečeno, reći ću samo da smo sastavni dio PGŽ i 

površinski zauzimamo izuzetno veliki prostor. Zima je, vidjeli smo i danas, traje i poprilično je 

ispraznila općinske i gradske proračune s područja Gorskog kotara. Upravo stoga što nas kao županiju 

tretiraju kao jednu od najrazvijenijih u RH mnoge projekte nije bilo moguće kandidirati sa područja 

Gorskog kotara i time je Gorskom kotaru nanesena velika šteta. Pitam gradonačelnika, vjerujem da je i 

u kontaktu sa ljudima iz županije -  Županija vidi zaista potrebu velikog problema ne samo nas kao 

Grada Delnica nego svih lokalnih samouprava na području Gorskog kotara da zaista pomogne zimi jer 

trošak koji je bio na čišćenju, a sad ćemo vidjeti koliko će biti trošak saniranja uništenog preko zime, 

izuzetno je velik, i da su u pitanju mnogi projekti koji bi trebali ove godine biti napravljeni, a slijedom 

toga ako sve to bude na leđima općinskih i gradskih proračuna onda vjerujem da ćemo jako malo toga 

napraviti. Gradonačelnik: Ja se nadam da će županije to uvažiti, te probleme koji jesu, i da će prihvatiti 

na jedan razuman način te štete koje su nastale proglašenjem elementarne nepogode  zimskog perioda 

na prostoru Gorskog kotara, i da ćemo uspjeti naći jednu zajedničku notu. Problem je prestanak 1.7. 

statusa koji smo imali, biti će to puno veći problem u svim područjima lokalnih samouprava, snijeg će 

dodatno samo podebljati te probleme tako da ćemo zajedno sve skupa pokušati nešto ublažiti. 

Pojavljuje se i sumnja jer vidimo kako je županija reagirala kad je trebalo pomoći oko kuće GSS-a pa 

su to izbacili, pa javni prijevoz su izbacili, nadamo se da ne zbog toga što je u pitanju nešto što je tako 

važno kao GSS, nego pitanje je opstanak kompletnog Gorskog kotara i lokalnih samouprava i 

proračuna koji će biti dovedeni neću reći na prosjački štap ali na jednu minimalnost koja neće moći 

napraviti neke osnovne projekte koji su jednostavno trebali biti izgrađeni i napravljeni zbog jednog 

običnog i normalnog civilizacijskog načina života. Mladen Mauhar: Molim Vas kao čovjeka koji je 

gradonačelnik najvećeg grada na području Gorskog kotara da budete inicijator da se upravo sve 

lokalne samouprave ujedinite i da zajedno napravite jednu procjenu koliko je to više novaca ove 

godine utrošeno od svih tih šteta i sa time krenete prema županiji jer znamo da u pravilu županija 

nakon svake tekuće godine ima uvijek viška sredstava, odnosno oročava 10-20 milijuna kn koliko je 

meni poznato pa mislim da su to neka sredstva koja bi mogla vidjeti svjetlo dana u Gorskom kotaru.  

 
10. Arijana Šercer: Postavila bi pitanje gospodinu gradonačelniku, pitam Vas zašto  ove zime nije 

bilo očišćeno gradsko parkiralište iza zgrade Grada, i čemu zapravo služi prometni redar koji nije u 

stanju maknuti nekoliko vozila koja su na tom parkiralištu parkirana cijelu zimu. Gradonačelnik: 

Očistio se dio, dio su ljudi sami počistili koji su imali aute parkirane pa su makli aute, dio je stajao 
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tamo tjednima, zameten, sad je pitanje koliko ih treba očistiti da se vide tablice čiji je auto. Preko noći 

nestane, ne znaš ni šta je bilo, samo rupa ostane. Da bi trebalo nešto drugačije napraviti, slažem se s 

vama, a sad parkiralište kao takvo, zbilja je u toj hrpi snijega, što ralice naguraju, bilo neprohodno 

preko 2-3 tjedna, ali sad se pomalo riješilo, smirilo. Mislim da i ovi koji čiste taj dio znaju, ima dosta 

pasica između pa je problem kod čišćenja da se ne dese kakvi kvarovi pa se to malo i bojažljivije 

očisti, ali mislim da ćemo uspjeti. 

 
11. Ivica Briški: 24. listopada prošle godine, donesen je nalaz inspekcije vezano uz taj azbest, 

javnost ni na koji način nije bila obaviještena o tome, štoviše taj se nalaz nastojao prešutjeti, o čemu 

najvjerojatnije svjedoči činjenica da sa rezultatima nadzora nije riječju nazočnima na sjednici 

Gradskog vijeća koja je održana 23.11., mjesec dana kasnije, nije obavijestio Boro Tomić, direktor 

Komunalca Delnice, kojem je to bila dužnost, iako je on taj svoj nastup na toj sjednici posvećenoj 

upravo toj problematici odlaganja azbestnog otpada počeo riječima kako mora konstatirati da se u 

zadnje vrijeme u tisku i medijima pojavljuje puno netočnih podataka te da će on argumentirano reći i 

dokazat neke stvari. No ne samo da nije argumentirano sklonio sumnju u legalnost svih poduzetih 

radnji i aktivnosti pa tim i raspisa u tiskovinama već je vijećnicima prešutio i navedene nalaze 

inspekcijskog nadzora. Sama činjenica prešućivanja govori sama za sebe. Ovo je samo uvod u sljedeće 

pitanje. Nisam mogao vjerovati ovih dana, ali ispravite me, u NL 12.3, imamo natječaj za člana uprave 

direktora Komunalca d.o.o. Delnice, za mene se to događa tajanstvena tišina a brzina je znakovita. 

Natječaj traje samo 7 dana, već smo dva ispucali. I sad pitam, da li nas kao Grad ne interesira ta 

ustanova koje smo mi 37% vlasnici, da li će taj izbor proći bez ocjene rada, bez jedne informacije 

naših članova nadzornog odbora ako ništa drugo, a kamoli bez izvješća prvog čovjeka. Da li će to biti 

sustav izbora brzog Gonzalesa i 7 dana natječaja. Nitko ništa ne zna, začuđeni svatovi, čudna priča. 

Ali ja vam nešto mogu reć, pozabavit ćemo se radnjama Komunalca, i izvijestiti nadležne institucije, 

neka institucije rade svoj posao. Ali ovo, da ovdje u vijeću nemamo jedan zarez o tome, je 

zaprepašćujuće. Kako stoje stvari sa Vaše pozicije gradonačelnika i vaših suradnika vezano raspisani 

natječaj za izbor direktora Komunalca. Gradonačelnik:  Dobiti ćete odgovor. 

 

12. Alen Janjušević: Pitanje postavljam gospodinu gradonačelniku. Minule su 4 godine još jednog 

vašeg mandata i u tom mandatu događalo se zaista svašta. Promijenili ste političke partnere a iznad 

svega Vaši politički partneri obećavali su investicijsku oluju. Oluja je trebala početi negdje na početku 

vaše suradnje a trebala je kulminirati u 9.mjesecu izgradnjom brojnih infrastrukturnih objekata. 

Između ostalog, toplane u Delnicama, Lidla i tako dalje. Mi sad zaključujemo odnosno ulazimo u 

izborni ciklus međutim ništa se od vaših obećanja nije dogodilo. A da ne spominjem dječji vrtić, ali to 

ću pod izvješćem gradonačelnika jer ga tamo niste spomenuli. Pa mene interesira u kakvoj smo mi 

fazi, kad završavamo taj izborni ciklus, gdje je ta investicijska oluja koju ste toliko najavljivali zajedno 

sa vašim političkim partnerima. Gradonačelnik:  Polako se dešava, a pazite Lidl ne ovisi o nama, to je 

proizvoljno mišljenje da ovisi o nekome, dobar život u našoj zemlji sigurno ovisi o našoj policijskoj 

ustanovi i vlasti koja se dešava, ali to se zna riješiti, gdje zapinjemo kako i tko je kriv za to, vjerojatno 

u zadnjih 500 godina nečega, a šta se dešava, dešavalo se i desit će se. A investicijska oluja se pomalo 

odvija, a ja riječ oluja nisam nikad ni upotrijebio. Alen Janjušević: Vaš partner je upotrijebio. 

Gradonačelnik: Onda njega pitaj, nemoj mene. Alen Janjušević: Ne smijem njega po poslovniku. 

Gradonačelnik: Onda nemoj postavljat pitanje takvo. Alen Janjušević: Moram. Gradonačelnik: Kome? 

Pitaš mene za ono što je on rekao. Alen Janjušević: Pa vi zajedno radite. Gradonačelnik: Isto kao što 

sam s tobom radio tri mjeseca, dok si bio najkraći predsjednik Gradskog vijeća u povijesti Grada 

Delnica. Alen Janjušević: Dobro da sam se maknuo...... Mladen Mauhar: Dobro, neće biti 

prepucavanja, biti će vremena, ulazimo u jedno predizborno vrijeme gdje će biti dosta prilika da se o 

tome progovori i kaže više.  

 
13. Davor Grgurić: Pitanje gospođi Piskač, mislim da je nešto u tom smislu bilo i govora, ali ja bi 

postavio pitanje vezano za izlagače, placare četvrtkom, naime, svjedoci smo da nakon što oni odu a 

ipak dođu privređivati na područje Grada, ostave veliki nered iza sebe. Zanima me da li im se 

konstantno sugerira, izgleda da im se treba konstantno sugerirati, kad idu članovi gradskog 

komunalnog društva, da im se recimo ujutro, vidim da im oni naplaćuju pristojbu koja ih sljeduje za 

taj četvrtkovni placovni dan ovdje da im se jednostavno sugerira da su dužni pobrati smeće. Jasno 
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jedni sitni papirići mogu odletiti, ali čini mi se da neki puštaju tone smeća iza sebe i onda taj naš plac 

četvrtkom poslije kad krene i vjetar, oko 1-2 sata kad se oni raziđu nastaje pravi nered. Ipak bi bilo 

korektno s njihove strane kad dođu privređivati, da puste što veći red iza sebe. Da im sugerira 

komunalno društvo ili komunalni redar, čisto da, možda da nekoga  simbolično kazni da drugi počnu 

više voditi računa u kakvom stanju  puštaju prostor iza sebe. Gordana Piskač:  Tržni dan, to tako 

zovemo četvrtkom, to je taj plac. Njime upravlja naše poduzeće Risnjak, i cjenikom Risnjaka ovi 

korisnici placa, plaćaju svoje naknade, oni bi bili dužni iza sebe ostaviti neki red međutim, ljudi su 

ljudi, plate neku naknadu misle da mogu iza toga ostaviti dodatni kaos. O tom vašem prijedlogu, 

odnosno izlaganju ćemo obavijestiti Risnjak pa ćemo vidjeti koliko ćemo uspjet u red dotjerat 

korisnike placa. Mladen Mauhar: Evo ovdje imamo prisutnog direktora komunalnog poduzeća, ako 

može on dati podrobniji odgovor. Nikola Muvrin: Placari plaćaju redovito najamninu, ali gledajte ne 

možemo mi od njih tražiti da oni svoje očiste, pokupe oni neke veće stvari koje im trebaju. Svaki 

četvrtak, 2-3 sata su dvojica zadužena za čišćenje placa i to se kontinuirano radi i slobodno možete 

proć, ja sam masu puta bio tamo i mislim da se kvalitetno čisti. Činjenica je da vjetar nešto odnese sa 

strane pa se to previdi ali to su rijetke stvari. Imamo čak i pres kontejnere pa taj materijal koji 

pokupimo na placu prešamo i vozi se kasnije na Sović Laz. Znači 2 čovjeka su svaki četvrtak zaduženi 

za čišćenje. Davor Grgurić: Zahvaljujem na odgovoru, nisam ni mislio reći da vaši ne čiste jer ih 

vidim kao i svi drugi da redovito čiste, mislim od samih prodavača da je malo nekorektno da opet 

toliki nered puštaju iza sebe. Ali vaši čiste. Nikola Muvrin: S njima je to teško raspraviti. 

 
14. Jelena Pavić: Svjedoci smo kao i svake zime, imali smo prilike vidjeti one velike rupe, rupa 

ima karaktera kratera, da li će se početi malo ozbiljnije te rupe sanirati, svake godine, barem koliko 

sam ja vidjela, većina rupa, pogotovo ovih malenih, samo se s lopatom asfalt nabacuju, samo se potuče 

s lopatom, koliko to dugo traje i koliko je to nama isplativo. Kada ćemo početi te rupe sanirati jer ih 

ima jako puno, malo ozbiljnije, konkretnije. Gradonačelnik: Sve rupe će se morati krpati, jedan malo 

veći komad će se morati izrezati asfalta, i da će se normalno to sve utvrditi, staviti gornji sloj, jedno 4-

5 cm koliko ide asfalta da to ipak bude prihvatljivo i trajnije. Ali ako ste pratili a ja znam da ste pratili, 

strašno puno je raspucalo, i rupa pojavilo, gdje će to stati i prestati, a početi novo, a probat ćemo 

sanirati što kvalitetnije.  

 
15. Mladen Mauhar: Drugo vijećničko pitanje koje ću ja postaviti, i time ćemo završiti ciklus 

vijećničkih pitanja. Pitanje postavljam gradonačelniku. Slijedom ljudi koji me pitaju ovdje u 

Delnicama, vezano za to, dolazi jedna informacija, bolje reći dezinformacija, o tome da Grad Delnice 

završava tekuće godine sa gubitkom, odnosno u negativnom poslovanju, što ajmo reći ne ide na ruku 

Gradu. Međutim svjedoci smo da je upravo Grad Delnice jedini grad ili općina tj. lokalna samouprava 

u PGŽ koja ima nalaz državne revizije za 2011.godinu , a vjerujem i 2012. ocjenu bezuvjetan ili čistu 

5, i shodno tome ljudi pitaju kako je moguće biti najbolji u PGŽ a biti u takvom minusu završavati 

godinu, znam, ali ne mogu sam sebi odgovarati, zato postavljam pitanje vama, znam da Grad završava 

upravo sa pozitivnim poslovanjem i da je to čisto jedna dezinformacija. Gradonačelnik: Dobro ste 

primijetili da govore o strahovitim dugovanjima, nekakvim stvarima koje nemaju veze sa zdravim 

razumom, da se to radi o nekoliko milijuna kn, da se krivo prikazuje. Za par točaka ćemo imati 

godišnji obračun proračuna pa će se vidjeti koliko je plusa ili minusa.  Ono što je revizija imala 

pažnju, da stvari dobro složimo i kao takve moramo inzistirati na tom posloženju, prihodima i 

rashodima, tako da je to vidljivo već godinama. I kad smo imali blagi minus, ali evo, ove godine 

prošle smo završili sa pozitivom a imali smo i pozitivan nalaz revizije, tako da mislim da je u tom 

djelovanju zbilja pažnja posvećena na dovoljan način količinama prihoda i rashoda, i da su oni 

uravnoteženi, i kao takvi prihvatljivi. Tu nema nikakvog govora o naštimavanju, stanje kakvo je 

zatečeno takvo je i u blagajni, tako se cijelu godinu to vrši. Uvijek ima tih podmetanja, to je 

jednostavno zloba i jal, predizborno vrijeme pa onda svi lutaju po svakakvim pričama. Mladen 

Mauhar: Evo upravo iz toga da javnost bude informirana iz ove vijećnice  i da iza toga stoji da ljudi 

imaju pravo na točnu informaciju.  
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Točka 6. 

 Materijali su dostavljeni uz saziv. 

 Tomislav Mrle navodi da je u materijalima rečeno sve, obimni su, kvalitetni i točni. Od 2009. 

do 2013. Ministarstvo je prepoznalo velike probleme koji su se pojavili u JLS i oni su sve to ugradili u 

izmjene i dopune kako bi rad u JLS bio lakši, mi smo to nastojali ugraditi, materijale smo dostavili 

Komisiji za Statut i Poslovnik, nitko nije imao nikakvih komentara niti primjedbi. 

 Miroslav Mihelčić - čl. 47 čita i kaže da je to odlična stvar no vezana je uz financije. Mi 

imamo želju, volju i htijenje no nemamo financija. Tomislav Mrle - na savjetovanjima vezano uz 

mjesnu samoupravu rečeno je da treba točno navesti što treba podijeliti mjesnim odborima i to je to. 

Đulio Jusufi - odluka o financiranju MO, svaki ima godišnje 10.000 kuna na raspolaganju, neki MO su 

koristili neki nisu ta sredstva. Do sada su financijska sredstva bila osigurana u Proračunu. Postoje 

javne potrebe a drugo su sredstva za svaki MO. Miroslav Mihelčić - da, ali ih nismo dobivali. 

 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo STATUTARNU ODLUKU o 

Izmjenama i dopunama Statuta Grada Delnica. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 7. 

Materijali su dostavljeni uz saziv. 

Tomislav Mrle - usklađivanje s novim zakonom o lokalnim izborima i usklađivanje s 

izmjenama i dopunama zakona o lokalnoj i područnoj samoupravi. 

Ivica Briški - da li je gradonačelnik zaposlenik ili dužnosnik u gradu, govorim u kontekstu 

Kolektivnog ugovora. Tomislav Mrle - gradonačelnik Grada Delnica je dužnosnik koji dužnost 

obavlja profesionalno, od 2010. godine primjenjuje se zakon o plaćama za lokalne dužnosnike, 

koeficijent plaće je bio donesen na ovome vijeću. 

 Bez rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo POSLOVNIČKU ODLUKU o 

Izmjenama i dopunama Poslovnika Grada Delnica. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 8. 

 Materijali su dostavljeni uz poziv. Vijećnici su  na klupe dobili i Mišljenje Odbora za financije 

koji predlaže Vijeću da Godišnji obračun usvoji. 

 Gradonačelnik i Đulio Jusufi dali su obrazloženje - bitno je reći da je ostvaren višak prihoda 

nad rashodima i ovo je treća godina da se godina tako završava. Proračun niti njegove stavke nisu se 

probijale. U PGŽ smo možda jedini koji smo javne potrebe izvršili s 90 %. 

 Gordana Savić podržava Đulija da je proračun izvršen u okvirima kako treba biti i da je na 

zavidnoj razini od općina i gradova u našoj Županiji. Pozitivna razlika je bitna ali je bitno i to da to 

nije razvojni proračun, nema otvaranja novih radnih mjesta što dugoročno znači da nema poreza i 

prireza i da će se proračun smanjivati i na dalje. To je proračun za održavanje hladnog pogona. Da se 

održe zaposlenici i plaće i da se poplaća ono što treba. Gradonačelnik - mogli smo napraviti, dignuti 

prorez no smatramo da nemamo pravo to raditi našim sugrađanima. Gordana Savić - nisam to rekla 

nego sam rekla da se iz proračuna trebaju izdvajati sredstva u razvoj, za gospodarstvenike i tako dobiti 

dodatna sredstva. Gradonačelnik mi to i odrađujemo u mogućnosti koje su nam na raspolaganju. Đulio 

Jusufi - postoji Zakon o plaćama službenika i namještenika u JLS i on je ograničen na 20 %, mi 

sudjelujemo ovdje sa 13 %. 

 Nakon rasprave Gradsko vijeće je sa 9 glasova za, 3 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom 

usvojilo GODIŠNJI obračun Proračuna Grada Delnica za razdoblje od 1. siječnja do 31. 

prosinca 2012. godine. 

 Godišnji obračun se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 9. 

 Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, a vijećnici su dobili i Mišljenje Odbora za 

prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša koji predlaže da 

Vijeće usvoji predložen Izvješće. Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Gordana Piskač. 

 Josip Horvat - primjedba je građenje groblja gdje me zasmetala jedna rečenica - započeti 

radovi na izgradnji mrtvačnice dovršit će se tijekom 2012. godine. Gordana Piskač - da, ispravit ćemo. 



13 
 

Josip Horvat - druga primjedba - kad se u građevinarstvu i geodeziji sve prikaže točnim onda ništa nije 

točno, a ovdje je sve točno. Tako su frapantno stavke uštimane da čisto sumnjam da je to tako. To je 

gadna namještaljka. Gordana Piskač - zadnjim rebalansom u 12 mjesecu sve se uskladilo i zato je to 

toliko slično. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, s 8 glasova za, 3 glasa protiv i 2 suzdržana glasa usvojilo 

IZVJEŠĆE o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2012. 

godini. 

 Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 10. 

Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, a vijećnici su dobili i Mišljenje Odbora za 

prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša koji predlaže da 

Vijeće usvoji predložen Izvješće. Objašnjenje je dala Gordana Piskač. 

Josip Horvat - u zadnjoj točki piše zimska služba - kakav je prosjek bio zadnjih godina, sada 

pričamo o elementarnoj nepogodi. Apsolutno krivo planirano, zime se nisu jako promijenile, 

analizirajte sve i vidjet ćete da se stvari nisu tako drastično promijenile kao što pričamo. 

Gradonačelnik - to se desilo svim JLS Gorskog kotara. Josip Horvat - mi smo u Delnicama a što drugi 

govore to je njihov problem.  

Gordana Savić -  svake godine nedostaje sredstava za zimsku službu. Mislim da treba drugačiji 

plan donijeti. Mladen Mauhar - treba napraviti analizu. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, s 8 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom 

usvojilo IZVJEŠĆE o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2012. godini. 

 Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 11. 

 Materijali su dostavljeni uz saziv. 

 Đulio Jusufi navodi da je ovo tehnička točka, oko 20.000 kuna kreće se boravišna pristojba. 

 Gordana Savić - koji postotak ide državi, gradu i TZ. Đulio Jusufi - 65 % ide TZ na području 

grada, 10 % TZ županije i 25 % Hrvatskoj TZ. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, sa 12 glasova za i 1. suzdržanim glasom usvojilo 

PROGRAM utroška sredstava boravišne pristojbe za 2013. godinu. 

 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 12. 

 Materijali su dostavljeni uz saziv. 

 Sanda Bubanj ukratko je obrazložila Analizu. Navodi da je u postupku osnivanje postrojbi CZ 

i imati ćemo pokazne vježbe koje su planirane za travanj. Sačinjene su od pripadnika vojnih obveznika 

koji su služili civilni vojni rok. 

 Josip Horvat - praktične vježbe i edukacija su neophodne. Svaki segment ima svoje 

specifičnosti pa tako i zima i kad dođu ekstremni uvjeti normalno je da dolazi aktiviranje ovakvih 

službi. Treba razraditi sistem i vježbom ga provjeriti,  imati popis kompletne mehanizacije, obučene 

ljude s popisom, imati određenu službu koja će reagirati i slično. Ne možemo tražiti da svih 55 naselja 

bude istovremeno očišćeno, ali sistem obavještavanja i informiranost mora biti detaljno razrađena. 

Zamolio bi da u tom smislu se razradi jedan program po kojem bi se moglo raditi. 

 Ivica Briški - veseli najava da se počinje sa civilnom zaštitom. Pratiti i utjecati na 

opremeljenost pravnih osoba koji se bave zaštitom i spašavanjem a koje su od značaja - znači njihova 

opremljenost -  koliko imamo deka, lopata, šatora. Gorska služba je odlična kao i vatrogasci. Imamo li 

popis opreme subjekata pravnih koji se bave zaštitom i spašavanjem. Maja Kezele - zbog ovih 

mogućih poplava imali smo sastanke Stožera. I u Županiji postoji stožer i civilne postrojbe specijalne 

namjene kao i za izvlačenje iz ruševina. U Delnicama su postrojbe opće namjene i nemamo 

predviđene posebne alate i opreme no  u tijeku je nabava osnovne opreme. Napravljen je prijedlog da 

se popiše sva oprema, alati i strojevi koji mogu biti na raspolaganju jer u PGŽ postoji zonsko skladište 

i uskoro ćemo dobiti popis opreme kao i od GSS, Komunalce a svi su oni članovi Stožera. Tomislav 

Mrle slaže se s rečenim u raspravi. Od 1990. puno se toga promijenilo i dok je sve to nekad bilo u 

sklopu bivše Općine Delnice sada je Državna uprava za spašavanje ta koja sve radi a Grad Delnice sve 
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to prati. Država će se morati u tome bolje snaći i dati bolja sredstva jer ovakva situacija ne zadovoljava 

minimum minimuma. Dobro je da se o tome raspravlja, da krene inicijativa. Radi se sve ono što se 

može i što je nužno. Maja Kezele - po zakonu mobiliziraju se civilni ročnici ali se dragovoljno mogu i 

drugi uključiti što je bio slučaj u Brodskoj dolini. 

 Josip Horvat - to je specifičan problem. Mi smo ugroženi od samih sebe, elementarnih 

nepogoda i nekog tko je došao na naš teren - naftovod, plinovod, autocesta, dalekovod što su ogromni  

zagađivači. Od tih firmi treba pokupiti, narediti im da daju svoje operativne planove zaštite i reakcije 

kada se nešto dogodi. Svaki kraj ima specifičnosti koje treba uvažavati. Naftovod uopće nema 

vodopravnu suglasnost i da se nešto dogodi to će biti nevjerojatna nesreća. Dok oni primijete da curi 

nafta može se dogoditi katastrofa. 

 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno usvojilo ANALIZU sustava zaštite i 

spašavanja na području Grada Delnica u 2012. godini.  

Materijal se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 13. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Gradonačelnik je podnio izvješće o svome radu.  

 Gordana Savić - obzirom da je sve smiješno - najvjerojatnije je ovo posljednje izvješće i to me 

u svemu tome veseli. Nisam našla zapisnik sa nekakvog sastanka o radovima na vrtiću o kojem se 

toliko pričalo, moram i zadnju rečenicu spomenuti - dajte maknite to "ovdje neizostavno moram 

spomenuti tematiku vezanu za telefoniranja koje svakodnevno pomiče granice vremenske izdržljivosti 

i neupitnost u sadržajnoj primjeni". Gradonačelnik - kako maknuti kad netko sa mnom razgovara 45 

minuta 3 puta tjedno. Gordana Savić - preformulirajte ju. 

 Gradonačelnik je morao izaći te predsjednik određuje pauzu od 5 minuta. 

 Alen Janjušević - u izvješću se nema što napisati jer se malo toga radilo. Izvješće je nepotpuno 

- nedostaju bitne stvari a to je autobusna stanica - gradonačelnik se žali a negodovanja smo mogli 

konstatirati da upliv u projekt nije bio moguć što naprosto nije točno. Mi smo ovdje rekli da je 

arhitektonski neadekvatan za naše područje. Tamo se autobusi nemaju gdje okrenuti. Problem je bio 

taj što je grad dozvolio da se autobusna stanica izgubi, prostor koji je izuzetno vrijedan za grad. Ovdje 

je trebao biti i vrtić. Gradonačelnik ima privatne seanse, ne znam od kud se plaćaju, na radiju Gorski 

kotar. Dati izjavu da smo mi krivi što nas je vlast slušala, da je oporba kriva jer ju je vlast slušala. Što 

nas niste slušali po pitanju autobusne stanice ali ja se nadam da je to ovaj puta zadnje. Nema 

problematike TZ a svi znamo što se događalo po medijima. Predsjednik TZ se nije oglasio niti jednom 

riječju. Trebali ste reagirati na natpise u novinama. Ovdje smo uočili probleme a onda nas se pokušalo 

spustiti da imamo nešto protiv TZ, protiv djelatnika tamo ili u gradu i ispada da protiv svih imamo 

nešto. To je politikanstvo, riječ koju gradonačelnik zna često upotrijebiti ili zloupotrijebiti. Očekivao 

sam da ćemo danas imati temu TZ. Očito kadrovsku politiku ne znate složiti, ne znate dati zadatke i 

niste osoba od autoriteta za te ljude koji rade i imaju dobre plaće. Nema odgovornosti. Nije SDP protiv 

ljudi - sve piše u izvješću i to su propusti u upravljanju i obnašanju vlasti. Volio bih da sam vidio nešto 

o radu naše dogradonačelnice. Malo smo vas podboli po tom pitanju ali mi ne znamo što vi radite 

zadnjih godinu dana. Trebalo je reći što je napravila zamjenica, ovo je ljubavni roman koji završava 

tragikomično. Ovo je neozbiljno od gradonačelnika jednoga grada koji nas predstavlja prema van, a 

ovim nas nikako ne zastupate. 

 Ivica Briški - zajednica sportova gori na lomači a deda i baka i ostali se češljaju u frizerskom 

salonu nepostojećeg diplomiranog inženjera šumarstva. Sve je to tako jalovo. Predsjednik je ipak 

rekao što se događa, prozvao je zamjenicu zašto se nije osnovala zajednica športova. Upućuje na 

Zakon o športu gdje piše da se osnuje zajednica športova. Ona donosi i programe koje onda lokalna 

samouprava može korigirati, dužna je dati im sredstva koji ih daju klubovima. Maja ima punktove 

otpora i to je pokazatelj svega. Selo gori a baba se češlja. 

 Josip Horvat - simptomatično je da kod postavljanja vijećničkih pitanja imamo karakterističan 

odgovor  za oporbu a to je javit ćemo se pismeno a kad je došao njegov trenutak on je izašao. Sjećate 

li se, pred par vijeća, kad je gradonačelnik na jedan komentar gospođe Savić vrtio prstom i rekao tebi 

malo fali, činjenica je da ovaj ovakav izvještaj sam čitao u duhu i čini mi se da je gradonačelnik nam 

dao na znanje - gospodo vama malo fali.  
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 Jelena Pavić Mamula - ima pravo pisati izvještaj na svoj način. Trebali smo čuti komentare o 

tome kako razmišljate o građanima – govoriti - nenormalno i bizarno ponašanje građana smatram 

uvredljivim. Izvještaj ima svega i svačega ali točke i zareza baš nema puno. 

  

Točka 14. 

 Materijali su dostavljeni uz poziv sjednice, Lidija Žagar, predsjednica Komisije, navodi da je u 

zapisniku navedeno sve i rado će odgovoriti na pitanja. 

Miroslav Mihelčić -je li zahvalnica javno priznanje ili ne? Lidija Žagar - zahvalnicu dodjeljuje 

gradonačelnik. Josip Horvat - lista ima izborni štih i bit ću suzdržan. Mladen Mauhar -  u komisiji su 

članovi svih stranaka i politike nije bilo. Ivica Briški - gradonačelnik se nama ne udostoji dat svoj 

prijedlog da vidimo koga je identificirao i nagradio zahvalnicom.  Mladen Mauhar - nagrade će 

dodijeliti novi gradonačelnik. Dan grada je 24. 6. i Svečana sjednica bit će u sazivu novog mandata. 

 Maja Kezele zahvalnicu dodjeljuje gradonačelnik i ne mora se dodjeljivati na Svečanoj 

sjednici. 

 Nakon rasprave Gradsko vijeće je uz 12 glasova za i 1. suzdržanim glasom donijelo 

ODLUKU o dodjeli Godišnje nagrade Grada Delnica Davoru Grguriću, uredniku Radijske 

emisije „Radio Ž'rjoafka“. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 15. 

Gradsko vijeće je uz 12 glasova za i 1. suzdržanim glasom donijelo ODLUKU o dodjeli 

Povelje Grada Delnica Moto klubu „Mountain riders“. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 16. 

Materijal je dostavljen uz poziv sjednice. Gordana Piskač navodi da se radi o ukinuću na dijelu 

javne površine kraj Gasket-a. Dio je već u naravi oni koriste a zamjenom napravit će se zamjena za 

zemljište za izgradnju prometnice za poslovnu zonu te sa dijelom parcele iznad Podrebar, do te 

kvadrature koja je potrebna gradu za izgradnju ceste. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo ODLUKU o ukidanju svojstva javnog 

dobra. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 17. 

Materijal je dostavljen uz poziv sjednice. 

Alen Janjušević - što se tiče proglašenja elementarne nepogode je u redu i zalažem se za to jer 

smo imali puno snijega i šteta je nanesena. Međutim mi tu kasnimo. Svake godine zazivate 

elementarnu nepogodu, ne znam jeste li se potrudili da jedne godine ona i bude proglašena. 

Ivica Briški - od prošle sjednice prošlo je 2,5 mjeseca, snijega je bilo enormno puno, žao mi je 

što nije sazvana izvanredna sjednica Gradskog vijeća, da smo pozvali županijske vijećnike i da im 

pokažemo ovo čudo koje nas je zatrpalo. 

Mladen Mauhar -  bio sam na tom pragu i mogu reći da smo možda tako trebali reagirati da 

pomognemo gradu kao cjelini. Ljudi u Rijeci nisu mogli vjerovati što je bilo kod nas. Žao mi je što je 

župan taj koji govori da samo nešto tražimo i žalosno je da on ne vidi potrebu za reagiranjem prema 

Gorskom kotaru. 

Miroslav Mihelčić - sugestija - Božidar Pleše iz Vučnika mjeri padaline i do jučer palo je 4,5 

metara snijega. Gradonačelnik - palo je 5 metara s današnjim danom. Imamo pokazatelje za Čabar, 

Begovo Razdolje i Delnice. 

Ivica Briški - je li kasno da pozovemo županijske vijećnike da dođu i da vide što je ovdje. 

Mladen Mauhar - bilo bi djelotvornije da ostanu tjedan dana ovdje da dožive kako to izgleda 

jer će im zapravo to biti jedan krasan izlet. 
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Nakon rasprave Gradsko vijeće je  jednoglasno donijelo ODLUKU o osnivanju i 

imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda. U Povjerenstvo se 

imenuju: Gordana Piskač za predsjednicu, Davorka Grgurić za zamjenicu predsjednice te za članove: 

Miroslav Štefančić, Johan Klarić, Franjo Crnković, Željko Kauzlarić, Dragan Abramović i Goranka 

Kajfeš. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 18. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo ODLUKU o stavljanju van snage 

Odluke o osnivanju i imenovanju članova Povjerenstva za popis birača. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

 

 

Dnevni red je iscrpljen. Mladen Mauhar se zahvalio svima koji su sudjelovali u radu sjednice i 

svima koji su bili u sastavu ovog Gradskog vijeća i zaželio im svako dobro u budućem radu i u 

budućem životu. 

 

 

 

Dovršeno 17,25 

 

 

 

 

 

Napisala       Predsjednik 

Klaudija Kumpar      Mladen Mauhar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


